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Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Metus Kristensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

20. september 2018 Tidspunkt: 19.00 – 21.30 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Jesper 

Deltagere: 
 
 
 
Referent:   

Kasper, Kristian, Birgit, Jeppe, Aksel, Jesper, 
Morten, Line, René, Metus 
Afbud fra Kim 
 
Jeppe 

Dagsorden 
 

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.00 Velkommen, særligt til Aksel og elevrådet!    Metus 

2 19.05 Valg af referent  Beslutning Metus 

3 19.10 Besøg af elevrådet  Drøftelse Kristian 
og 
Kasper 

4 19.30 Trafikundersøgelse. Hvad kan vi gøre for at 
forbedre trafiksikkerheden ved vores skole? 

Bilag 
eftersendes 

Beslutning René, 
Morten, 
Kasper  

5 20.00 Kaffe og tak for nu til elevrådet  Indtagelse Jesper 

6 20.15 Info fra medarbejdere. 
Tænk over hvad du har af spørgsmål 

 Information Jeppe, 
Birgit 

7 20.25 Info fra ledelsen. 
Tænk over hvad du har af spørgsmål 

 Beslutning Metus 

8 20.40 Revideret trivselsstrategi Bilag 
eftersendes 

Beslutning Birgit, 
Line, 
Kristian 

9 21.05  Eventuelt 
- Deltagelse i Skole og forældres 

landsmøde 
- Status på besøg ved alle 

forældremøder 

 Drøftelse Metus 

10 21.15 Månedens teaser  Beslutning Alle 

11 21.20 Godkendelse af referat  Beslutning Alle 

12 21.30 Tak for i aften ☺    
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Punkt 1. 

Mødet er indkaldt korrekt. 

Punkt 2 

Referent: Jeppe Jepsen 

Punkt 3.  

’Velkommen til Emma, næstformanden i elevrådet er ikke fundet endnu. 

Kasper remser nogle ønsker op fra elevrådet. Basket mål er for dyre at monterer. Der kommer græs ude i 

skolegården, der hvor der er armeringsbeton. Ruchebaner, basket mål, edderkoppegynge skal Kasper søge 

om i en pulje ved kommunen. 

Emma: vi kunne godt tænke os: gardiner i musik, fordi nogle elever bliver generet af andre elever som står 

udenfor. Tekniker til at se på mikrofonerne i musik. Vægte i madkundskab. Bordtennisbat og bolde til 

bordet udenfor. Overhead til morgensang skal skiftes / ny løsning. 

Mikrofoner og vægte får vi hurtig styr på. Klares i næste uge. 

Bat og bolde skal undersøges ang. pris. Kommer an på leveringstid. 

Overhead projekter prøver vi at skaffe en ny / finde en anden løsning. 

Gardiner skal undersøges nærmere, da vi skal overholde SKI-aftalerne. Snarest muligt. 

Arbejdet i elevrådet skrider frem, de har mødtes en gang. God gejst i elevrådet. 

Punkt 4 

Kasper, Morten og Rene har undersøgt hvad forældrene havde at fortælle om skolevejen. 

Udvalget har spurgt forældrene 1. hvad er godt ved skolevejen, 2. hvad er dårligt ved skolevejen. 

60 elevers forældre, svarende til 43 svar. 

Glad for skolepatruljen, tunnellen under vejen, for at bussen holder ved hallen, kys og kør er en god ting. 

Problematiske ting: trafikken på Grauballegudenåvej er høj, hver 5. bil kører for hurtigt, 2700 biler i døgnet. 

Kys og kør er lige rigelig fuld om morgenen, for mange elever som kan gå bliver kørt. Nebelvej er for smal, 

fortovet er for smal på Grauballegudenåvej. 

 

Elevrådet: hun må ikke cykle selv da hun bor på Eriksborgvej, så hun bliver kørt.  

 

Hvad gør vi med svarene fra forældrene: Rene vil gerne have et bump, så trafikken kører langsommere. I 

”kys og kør”, der skal en vejledning ud til forældrene, forældrene holder for længe i ”kys og kør”. Vi vil 

gerne have at forældrene parkere ved hallen.  

Vores forældreundersøgelse bliver sendt ind til kommunen/Vej og trafik.  
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Punkt 5 

Punkt 6 

Birgit: forældremøder, jernalderuge er på programmet. Vi låner en esse fra Voel Skole i ugen. En forældre 

har givet skole materialer til smedning. Nyt lys rundt på skole. 3. og 4. klasse er blevet lyd og lys renoveret i 

sommerferien. Metus: det er forvirrende for eleverne at der er 3 anderledes uger i træk i indskolingen. 

Grunden til at det er blevet flyttet fra uge 37 til uge 40 er at der er andre praktiske ting / ud af huset 

arrangementer der skulle passe ind. 

Metus: Hvad er holdningen til kortere skoledage? Vi drøftede regeringens udspil til kortere skoledage. I 

skolebestyrelsen er der blevet bestemt at forkorte skoledagen, så der er lidt mere 2 lærertimer i 

undervisning. 

De kreative fag ligger sidst på dagen, og det er godt. 

Punkt 7 

Kasper: bestyrelsen skal spørges om vores holdning til en ekstra uges sommerferies åbning, så der kun er 

lukket i 2 uger. Det vil betyde at pædagogerne skal trækkes mere ud af den daglige undervisning for at 

dække den ekstra uges åbning. Kristian anslår at behovet er lavt, da de fleste elever holder fri i 

sommerferien. Forældrene støtter op om, at ofte finder man andre pasnings muligheder for sine børn i 

sommerferierne. Det besluttes at vi ikke udvider sommerferiepasningen. 

I indskolingen bliver der ødelagt flere ting fx bib. bøger, tegnet på væggene mm. Så der vil blive skrevet ud 

til forældrene, at de har erstatningspligt. Ting under 50 kr. skal forældrene komme med en ny af, over 50 

kr. bestiller skolen tingene hjem.  

Punkt 8 

Nogle ting er blevet slette og der er tilføjet nogle nye ting og tilføjet præciseringer. Rækkefølger er også 

blevet rette til. Der bliver slettet et ”derfor”. Metus: der er noget økonomi i det, men eleverne vil gerne 

holde klassemøder, fordi der bliver talt om gode ting. Kasper sørger for at der bliver fulgt op på at der bliver 

afholdt klassemøder. Trivselsstrategien vedtaget, så nu skal lærerne videreformidle den til forældrene, til 

forældremødet i det nye kalenderår. 

Den nye reviderede Trivsels- og antimoppestrategi er godkendt. 

Punkt 9 

Metus fortæller om ”Deltagelse i Skole og forældres landsmøde” hvad det indeholder. Er der nogen som 

har lyst til at tage af sted? Det var der ikke. 

 

Line: folkemøde om fremtidens skole, er det noget der er nogen som skal med til?  

Status på forældremøderne: Line var i 1. kl. hun fortalte om hvad laver man i bestyrelsen, trivsels og mobbe 

strategi. I vores principper står der at Forældrene forventes at møde op til møderne på skolen. 

Line får skrevet hvilke ting hun var rundt om til forældremødet, til resten af bestyrelsen. 
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Punkt 10 

Melding til forældrene om hvordan man bruger kys og kør. Kegler stilles op af skolepatruljen, så forældrene 

ikke parkerer i gå området. 

Referat godkendt  

 

 

 

 


